

# BEHIND

# YOUR TRAVEL

IN PERSON & LIVESTREAM EVENT

26 OCTOBER 2023

Felipe Koch,  
Assistant Professor, Université Paris-Est Créteil

Felipe Koch is an assistant professor of Brazilian Studies and Societal Innovation at the University of Paris-Est Créteil (UPEC). He oversees the undergraduate programme in "Management and International Trade - Latin America minor" and the postgraduate minor "Brazil - Societal Innovation" within the "Master's in Management and International Trade" at the AEI International School of UPEC. He recently earned his doctoral degree in the Sociology of Imaginary. He also coordinates AEI-IS's International Relations with Portugal and Brazil. His research focuses on the study of imaginaries and their social constructions, social innovation, and future studies, particularly on the topic of collective and institutional capabilities. Felipe Koch is a senior trainer in Futures Literacy.

*Felipe Koch est enseignant et chercheur en études brésiliennes et innovation sociétale à l'Université Paris-Est Créteil (UPEC). Il co-dirige le programme de licence en « Administration et Échanges Internationaux - parcours Amérique latine » ainsi que l'option de master "Brésil - Innovation Sociétale" au sein du "Master en Management et Commerce International" à l'AEI International School de l'UPEC. Il a récemment obtenu son doctorat en sociologie de l'imaginaire. Il coordonne également les relations internationales de l'AEI-IS avec le Portugal et le Brésil. Ses recherches se concentrent sur l'étude des imaginaires et leurs constructions sociales, l'innovation sociale et les études des futures, en particulier sur la question des capacités collectives et institutionnelles. Felipe Koch est formateur senior en alphabétisation des futurs.*